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  ŽUPANIJSKA LUČKA UPRAVA OPATIJA-LOVRAN-MOŠĆENIČKA DRAGA 
 

ZAPISNIK SA SASTANKA 
 

 

Sazivač 

Ime i prezime Potpis,v.r. 

Upravno vijeće ŽLU OPATIJA-LOVRAN-
MOŠĆENIČKA DRAGA 

Kristian Tončić 

 

Naziv sastanka: 
20. sjednica Upravnog vijeća  Županijske Lučke uprave Opatija-
Lovran-Mošćenička Draga, dana 28.veljače 2023. godine u 14:00 
sati 

 

1. Mjesto: Opatija, prostorije ŽLU OLMD  Početak: 14:00 

 
Dan i datum: Utorak, 28.veljače 2023. godine Završetak: 15:17 

 

2.  
Prisutni: 
 
 
 
 
 
v.d. 
ravnateljica: 
 
Zapisničar: 
 

      
1.Kristian Tončić,  
2.Robert Dundara  
3.Andrea Dešković 
4.Mario Šikić 
5.Toni Družeta  
 
 
 Alessandra Selak 
 
 Barbara Lenac 

 

3. Odsutni:  

 
 

4. Dnevni red:  
1. Verifikacija zapisnika s 19. sjednice Upravnog vijeća; 
2. Usvajanje Odluke o godišnjem financijskom izvještaju za 
2022. godinu; 
3. Odluka o raspodjeli rezultata za 2022. godinu; 
4. Izvještaji o potrošnji proračunskih sredstava za 2022. 
godinu; 
5. Usvajanje izvješća neovisnog revizora Iris Nova d.o.o.; 
6. Odluka o usvajanju financijskog izvješća za 2022. godinu 
7. Informacija o provedenom godišnjem popisu imovine i 
obveza Županijske lučke uprave Opatija-Lovran-Mošćenička 
Draga; 
8. Zapisnik o izvršenom popisu imovine i obveza; 
9. Odluka o popisu imovine i obveza 
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10. Odluka o davanju suglasnosti za donošenje obavijesti o 
odabiru ponude za sklapanje ugovora o Dogradnja luke Opatija – 
geodetski i geotehnički istražni radovi 
11. Odluka o davanju suglasnosti za donošenje obavijesti o 
odabiru ponude za sklapanje ugovora o Dogradnja luke Opatija - 
maritimna studija 
12. Promjena u Odluci o visini lučkih pristojbi i naknada ŽLU 
OLMD 
13. Zahtjev za produženje koncesije Alba Maris Adriatic d.o.o. 
14. Zamolba za postavljanje ležaljki i suncobrana – lučko 
području Mošćenička Draga;  
15. Razno; 

 Predsjednik 
UPRAVNOG 
VIJEĆA  

 

 

TIJEK IZLAGANJA I REZULTATI SASTANKA 

 
 
 

Ad 1. Sažetak izlaganja i rasprave 

Verifikacija zapisnika s 19. sjednice Upravnog vijeća; 

Ad 1. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Predsjednik UV Kristian Tončić predložio je 
članovima UV usvajanje zapisnika s 19. sjednice 
Upravnog vijeća. Članovi UV jednoglasno su usvojili 
zapisnike s 19. sjednice Upravnog vijeća. 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 

Ad 2. Sažetak izlaganja i rasprave 

          v.d. Ravnateljica detaljno  je obrazložila godišnji financijski izvještaj za 2022. 
godinu, te je isti jednoglasno usvojen 

Ad 2. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

 Članovi Upravnog vijeća su jednoglasno usvojili 
Odluku o godišnjem financijskom izvještaju za 2022. 
godinu. 
 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 
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Ad 3. Sažetak izlaganja i rasprave 

v.d. Ravnateljica je izvijestila članove Upravnog vijeća o raspodjeli rezultata za 
2022. godinu 
 

Ad 3. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno su donijeli 
Odluka o raspodjeli rezultata za 2022. godinu. 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

Ad 4. Sažetak izlaganja i rasprave 

v.d. Ravnateljica je detaljno izvijestila Upravno vijeće o potrošnji proračunskih 
sredstava za 2022. godinu. Obrazložila je svaku donaciju i gdje su i na koji način 
utrošena primljena sredstva. 
 

Ad 4. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno usvajaju 
Izvještaji o potrošnji proračunskih sredstava za 
2022. godinu 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 

Ad 5. Sažetak izlaganja i rasprave 

v. d . Ravnateljica detaljno je prezentirala je Izvješće neovisnog revizora Iris 
Nova. 
 

Ad 5. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno usvajaju 
Izvješće neovisnog revizora Iris Nova d.o.o; 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 
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Ad 6. Sažetak izlaganja i rasprave 

Odluka o usvajanju financijskog izvješća za 2022. godinu 

Ad 6. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

 Ova točka dnevnog reda je ponovljena točka pod 
brojem Ad.2 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 

Ad 7. Sažetak izlaganja i rasprave 

v. d Ravnateljica je prezentirala informacije o provedenom popisu imovine i 
obaveza ŽLU OLMD 
 

Ad 7. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno su usvojili 
Informacije o provedenom godišnjem popisu 
imovine i obveza Županijske lučke uprave Opatija-
Lovran-Mošćenička Draga; 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 

Ad 8. Sažetak izlaganja i rasprave 

v. d Ravnateljica je prezentirala Zapisnik o izvršenom popisu imovine i obveza.  

Ad 8. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno su usvojili 
Zapisnik o izvršenom popisu imovine i obveza; 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 

Ad 9. Sažetak izlaganja i rasprave 

v. d Ravnateljica je prezentirala  Odluka o popisu imovine i obveza 

Ad 9. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno su usvojili 
Odluka o popisu imovine i obveza 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 
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Ad 10. Sažetak izlaganja i rasprave 

 
Odluka o davanju suglasnosti za donošenje obavijesti o odabiru ponude za 
sklapanje ugovora o Dogradnja luke Opatija – geodetski i geotehnički istražni 
radovi  

Ad 10. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno donosi odluku 
o davanju suglasnosti za donošenje obavijesti o 
odabiru ponude za sklapanje ugovora o Dogradnja 
luke Opatija – geodetski i geotehnički istražni radovi 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 
 

Ad 11. Sažetak izlaganja i rasprave 

 
Odluka o davanju suglasnosti za donošenje obavijesti o odabiru ponude za 
sklapanje ugovora o Dogradnja luke Opatija - maritimna studija  

 

Ad 11. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

 
Članovi Upravnog vijeća jednoglasno donosi odluku 
o davanju suglasnosti za donošenje obavijesti o 
odabiru ponude za sklapanje ugovora o Dogradnja 
luke Opatija – maritimna studija 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

Ad 12. Sažetak izlaganja i rasprave 

 
v.d. Ravnateljica i voditelj lučkog redarstva izvijestili su Upravno vijeće o promjenama 
kod izračuna odvoza smeća za komunalne i turističke vezove. Kako je članak koji se 
odnosi na tematiku napisan u nejasnom obliku član Upravnog vijeća Andrea Dešković 
predlaže da se posveti više vremena na iščitavanje istoga 
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Ad 12. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi upravnog vijeća jednoglasno su odlučili  da 
se ova točka odloži za iduću sjednicu kako bi se 
moglo bolje definirati postotak koji se dodaje na 
tarifu za vez u komunalnom, a koji u turističkom 
vezu 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 

Ad 13. Sažetak izlaganja i rasprave 

Predsjednik Upravnog vijeća upoznaje  vijeće sa zahtjevom koncesionara Alba 
Marisa doo za produženjem koncesije na području Županijske lučke uprave 
Opatija-Lovran-Mošćenička Draga. Otvorena je rasprava, te su se za riječ javili 
član Upravnog vijeća Andrea Dešković sa zahtjevom da se od Koncesionara 
zatraže računi ulaganja u predmetnu koncesije u zadnjih 10 godina kako bi se 
vidjelo da li su do sada ostvarili zadane planove ulaganja te da li se može 
opravdati produženje iz zahtjeva. Član vijeća Robert Dundara uputio je pitanje o 
novom pomorskom zakonu i njegovom utjecaju na trajanje koncesija i produženju 
istih. Po mišljenju članova Upravnog vijeća upitno je i smanjenje postotka 
naknade koje Koncesionar traži u svom Zahtjevu. 

 

Ad 13. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća  zaključili su da za ovu 
točku dnevnog reda trebaju još vremena i pripreme, 
te pravno mišljenje i mišljenje revizora nakon 
dostave tražene dokumentacije kako bi što 
kvalitetnije i bolje mogli odgovoriti na zahtjev za 
produženje koncesije Alba Maris Adriatic d.o.o. 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 
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Ad 14. Sažetak izlaganja i rasprave 

v.d. Ravnateljica je upoznala Upravno vijeće sa zahtjevom koji je došao na 
adresu Županijske lučke uprave Opatija –Lovran-Mošćenička Draga, a tiče se 
postavljanja ležaljki i suncobrana na lučkom području Mošćeničke Drage.  

 

Ad 14. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Članovi Upravnog vijeća jednoglasno su zaključili 
da se zamolba za postavljanje ležaljki i suncobrana 
– lučko području Mošćenička Draga odbija, tj da je 
neosnovana kako se u spomenutom području ni u 
kom slučaju ne mogu postaviti ležaljke i suncobrani 
jer bi ometali rad lučkog područja. 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 
 

Ad 15. Sažetak izlaganja i rasprave 

 
Razno  
 
Član Upravnog vijeća Mario Šikić obratio se Županijskoj lučkoj upravi sa zamolbom da 
se omogući tehničko-poslovna suradnja između Jedriličarskog kluba Opatija i ŽLU 
OLMD na području zajedničkog korištenja kontejnera za odlaganje ulja, krpa, 
akumulatora i drugog, obrazloženo je da su potrebe Jedriličarskog kluba Opatija male te 
da nemaju prostora niti potrebe za vlastitim kontejnerima za odlaganje.  
 
Na istu temu za riječ se javio i član Upravnog vijeća Andrea Dešković te predložio da se 
cijela situacija sagleda i sa pravne strane te da se napravi kalkulacija na osnovi 
maksimalnog broja vezova koji se nalaze u korištenju Jedriličarskog kluba Opatija i 
ustanovi moguća naknada koja bi se plaćala ŽLU OLMD za uslugu korištenje kontejnera 
za odlaganje,. 
 
Član Upravnog vijeća Toni Družeta ima upit za izradu parkirnih rampi kod lanterne u 
Lovranu, na što mu je v.d. Ravnateljica odgovorila da je u kontaktu sa Općinom Lovran, 
te da je dala savjet da se kontaktira Konzervatorski odjel u Rijeci prije nego se poduzme 
bilo koja radnja. 
 
Član Upravnog vijeća Andrea Dešković osvrnuo se na obnovu spremišta u luci Opatija, 
te privezištima Portić i Dražica, te pohvalio napravljene radove i predložio da se u 
dogledno vrijeme povisi godišnja naknada za korištenje istih 
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Ad 15. Zaključak  Zadužena osoba Rok 

  

Član Upravnog vijeća Mario Šikić obratio se 
Županijskoj lučkoj upravi sa zamolbom da se 
omogući tehničko-poslovna suradnja između 
Jedriličarskog kluba Opatija i ŽLU OLMD na 
području zajedničkog korištenja kontejnera za 
odlaganje ulja, krpa, akumulatora i drugog, 
obrazloženo je da su potrebe Jedriličarskog kluba 
Opatija male te da nemaju prostora niti potrebe za 
vlastitim kontejnerima za odlaganje. Na istu temu 
za riječ se javio i član Upravnog vijeća Andrea 
Dešković te predložio da se cijela situacija sagleda i 
sa pravne strane te da se napravi kalkulacija na 
osnovi maksimalnog broja vezova koji se nalaze u 
korištenju Jedriličarskog kluba Opatija i ustanovi 
moguća naknada koja bi se plaćala ŽLU OLMD za 
uslugu korištenje kontejnera za odlaganje,. 
Član Upravnog vijeća Toni Družeta ima upit za 
izradu parkirnih rampi kod lanterne u Lovranu, na 
što mu je v.d. Ravnateljica odgovorila da je u 
kontaktu sa Općinom Lovran, te da je dala savjet da 
se kontaktira Konzervatorski odjel u Rijeci prije 
nego se poduzme bilo koja radnja. 
Član Upravnog vijeća Andrea Dešković osvrnuo se 
na obnovu spremišta u luci Opatija, te privezištima 
Portić i Dražica, te pohvalio napravljene radove i 
predložio da se u dogledno vrijeme povisi godišnja 
naknada za korištenje istih 

 

 
v.d. Ravnateljica 

 
Odmah 

 

Zapisnik 
sastavila: 
 

Ime i prezime Potpis 

Barbara Lenac, administratorica:  

 

Zapisnik odobrio: 

Ime i prezime Potpis 

Kristian Tončić, predsjednik ŽLUOLMD 
 

 


